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RÖSZKE KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELİ-TESTÜLETE  
6758 Röszke, Felszabadulás u. 84. Tel: 573-030 
 
15/2012. KT. 

Jegyzıkönyv 
 
 
Készült Röszke Község Képviselı-testületének 2012. október 11.-én, csütörtökön, 08.35 
órai kezdettel megtartott rendkívüli nyílt ülésérıl.  
 
Napirend: 
 

Tárgy       Határozat /Rendelet Oldal 
 
Napirend elfogadása       92/2012.(X.11.)KT. 2. 
 
1./ Bursa Hungarica” Felsıoktatási Önkormányzati 
     Ösztöndíjpályázat 2012. évi fordulójához csatlakozás   93/2012.(X.11.)KT. 2. 
 
2./ Dr. Huszár Erika házi gyermekorvos helyettesítése  94/2012.(X.11.)KT. 4. 
 
3./ Tájékoztató a csongrádi üdülı eladásával kapcsolatban     5. 
 
4./ Egyebek 
 
Dr. Pintér Sándor belügyminiszter tájékoztatója a járásokkal kapcsolatban  5. 
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J E G Y Z İ K Ö N Y V 

 
Készült Röszke Község Képviselı-testületének 2012. október 11-én, csütörtök 08.35 órai 
kezdettel megtartott rendkívüli nyílt ülésérıl.  
 
Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal konferenciaterme 
 
Az ülésrıl hangfelvétel készült 1 db CD-re. 
 
Jelen vannak: Borbásné Márki Márta polgármester Fülöp Pál, Kozma Zsófia, Molnárné Vér 
Ágnes, Horváth Béla  képviselık 
Igazoltan távol van: Csonka Imre és Vlocskó Mihály képviselık 
Tanácskozásai joggal jelen van: Dr. Schmidt József jegyzı és Fülöpné Kiss Ibolya 
intézményvezetı 
 
Jegyzıkönyvvezetı: Hallainé Bánáthy Mónika köztisztviselı 
 
Napirend: 
 
Borbásné Márki Márta polgármester Köszöntötte a megjelent képviselıket és a 
tanácskozási joggal jelenlevıket. Megállapította, hogy a Képviselı-testület tagjai közül 5 fı 
jelen van, 2 fı igazoltan  van  távol, így a képviselı-testület ülése határozatképes, azt 
megnyitotta. Javaslatot tett a napirendre, és megkérdezte a képviselıket, van-e más napirendi 
javaslatuk. Más napirendi javaslat nem volt, így a napirendet a képviselı-testület egyhangú (5 
igen) szavazattal elfogadta. (1. sz. melléklet) 
 
Röszke Község Képviselı-testület 
92/2012.(X. 11.) Kt. határozata 
 
Tárgy: A 2012. október 11-i rendkívüli testületi ülés napirendjének jóváhagyása 
 

H a t á r o z a t  
 
Röszke Község Képviselı-testülete a 2012. október 11-i rendkívüli testületi ülés kiközölt 
napirendjét jóváhagyja. 
 
A határozatról értesül:  
 
1. Borbásné Márki Márta polgármester, általa a Képviselı-testület tagjai 
2. Dr. Schmidt József jegyzı 
3. Irattár 
 
1./Napirend 
Tárgy: „Bursa Hungarica” Felsıoktatási Önkormányzati Ösztöndíjrendszer 2013. évi 
fordulójához csatlakozás (2. sz. melléklet) 
 
Borbásné Márki Márta: A testületi ülésnek ez az egyik legfıbb oka, mert 15.-éig kell 
visszajelezni az önkormányzatnak, hogy kíván-e csatlakozni a Bursa Hungaricához 2013. 
évben is.  
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Ez egy jó rendszer, amióta mőködik csatlakozunk hozzá, nem  túl nagy összeget kapnak a 
pályázók, de ık  örülnek neki. Most egy nagy  változás  van a rendszerben, amit a Jegyzı Úr 
ismertet.  
 
Dr. Schmidt József : Mindenki elıtt ismeretes, hogy a  felsıoktatási intézményekben 
mindenfajta regisztráció interneten történik és mindenfajta adminisztrációt is így kell intéznie 
a hallgatóknak és most már a Bursa Hungarica ösztöndíj pályázattal is így lesz. Az 
önkormányzatnak október 15-ig kell jelentkeznie, hogy részt akar venni 2013-ban is a 
pályázati rendszerben és akkor mi is  kapunk egy regisztrációs kódot, amin keresztül elérjük a  
röszkei regisztrációs rendszert, amin keresztül a pályázó fiatalok majd  interneten keresztül 
regisztrálhatják magukat és figyelemmel is tudják majd kísérni a Bursa rendszert.   
A jelentkezıknek a regisztrációt november 15-ig kell megtenni, majd a kinyomtatott 
regisztrációs lapot kell nekünk behozniuk és azt nekünk  is regisztrálni. A  pénzügyi  feltételei 
a pályázatnak  nem változtak, a maximum összege 5000 Ft. 
 
Borbásné Márki Márta: Megváltozott maga a rendszer, és míg eddig a Bursával 
kapcsolatban a kolléganık bonyolítottak mindent, ezt most már nem tudjuk megcsinálni, mert 
mindenkinek önállóan kell beregisztrálnia a részvételhez, így ez egy kicsit nagyobb 
felelısséget jelent a pályázóknak, de a változásról a kolléganık személyesen értesítik azokat, 
akik eddig benne voltak a  rendszerben.  
 
Dr. Schmidt József: A legfontosabb, hogy november 15-ig a kinyomtatott regisztrációs  lapot 
le kell adnia a pályázónak –akár postán is küldheti - a hivatalban és onnantól mi majd 
megcsináljuk a többi  papírmunkát.  
 
Borbásné Márki Márta: Amennyiben a napirendi ponttal kapcsolatosan más megjegyzés 
nincs kérem, hogy aki egyetért a határozati javaslatban foglaltakkal, az feltartott kézzel 
szavazzon. Köszönöm, egyhangú( 5 igen), kérdés, ellenvélemény nem volt.  
 
Röszke Község Képviselı-testület 
93/2012.(X. 11.) Kt. határozata 
 
Tárgy: „Bursa Hungarica” Felsıoktatási Önkormányzati Ösztöndíjrendszer 2013. évi 
fordulójához csatlakozás 
 

H a t á r o z a t  
 
1. Röszke Község Képviselı-testülete csatlakozni kíván a hátrányos helyzető felsıoktatási 
hallgatók illetıleg tanulmányokat kezdı fiatalok támogatására létrehozott „Bursa Hungarica” 
Felsıoktatási Önkormányzati Ösztöndíjrendszer 2013. évi fordulójához, s egyben az ezzel 
kapcsolatosan az Emberi Erıforrások Minisztériuma által meghatározott „Általános 
Szerzıdési Feltételeket” (a továbbiakban: „ÁSZF”) elfogadja.  
2. Az Önkormányzat az „A” és „B” típusú pályázatot kiírja, és felhatalmazza Borbásné Márki 
Márta polgármestert az „ÁSZF”-ben meghatározott nyilatkozatok aláírására, továbbá 
„ÁSZF”-ben foglalt egyéb feladatok ellátására.  
3. A Képviselı-testület a fenti célra keretösszeget biztosít a 2013. évi költségvetési 
rendeletében. 
 
A határozatról értesül:  
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1. Borbásné Márki Márta polgármester, általa az Emberi Erıforrások Minisztériuma  
2. Vlocskó Mihály a Közoktatási, Mővelıdési, Sport és Szociális Bizottság elnöke és általa a 
Bizottság 
3. Közgazdasági Csoport 
 
2./ Napirend 
Tárgy: Hozzájárulás Dr. Tóthné Dr. Huszár Erika házi gyermekorvos helyettesítéshez (3.sz. 

melléklet) 
 
Borbásné Márki Márta: A doktornı gyermekáldás elé nézés ezzel összefüggésben értelem 
szerően gondoskodnia kell a körzettel kapcsolatosan a gyermekorvosi ellátásról.  
 
Dr. Schmidt József: A múlt héten járt nálam Dr. Huszár Erika és bejelentette, hogy 
decembertıl nem kíván dolgozni, de keresett egy alkalmas állandó helyettest, aki december 
egytıl állandó helyettesként mőködhetne. A jogszabályi feltételeknek Dr. Temesvári Klára 
megfelelt és ı nyilatkozott is arról, hogy vállalja a helyettesítést 2013. december 31-ig.  
 
Borbásné Márki Márta: Én kértem a doktornıt, hogy jelentısen ne változzon meg a 
rendelési idı és nem is változott meg, inkább csak kedvezıen.  
Nyilván a háziorvosunknak nem érdeke, hogy olyan helyettest válasszon , aki nem megfelelı, 
hisz vissza szeretne majd jönni dolgozni. És reményeim szerint jó helyettest választott, de ezt 
majd a gyakorlat fogja igazolni.   
 
Fülöpné Kiss Ibolya: Huszár doktornı volt a bölcsıde orvosa, és az lenne a kérdésem, hogy 
ez automatikusan  így lesz a helyettesével is,  vagy nem?  
 
Borbásné Márki Márta: Szerintem nektek kell vele felvenni a kapcsolatot és akkor új 
szerzıdést kötni.  
 
Horváth Béla: A jelenlegi doktornı itt lakik? Nem, akkor a szolgálati lakásban ki lakik?  
 
Borbásné Márki Márta. Senki, de ı esetenként használja a lakást.  
 
Borbásné Márki Márta: Amennyiben a napirendi ponttal kapcsolatosan más megjegyzés 
nincs kérem, hogy aki egyetért a határozati  javaslatban  foglaltakkal, azaz, hogy Dr. 
Temesvári Klára legyen  a helyettes gyermekorvos, az feltartott kézzel szavazzon. Köszönöm, 
egyhangú ( 5 igen), kérdés, ellenvélemény nem volt.  
 
Röszke Község Önkormányzat Képviselı-testülete 
94/2012.(X.11.)Kt. határozata 
 
Tárgy: Hozzájárulás Dr. Tóthné Dr. Huszár Erika házi gyermekorvos helyettesítéshez  
 

Határozat 
 
Röszke Község Képviselı-testülete a házi gyermekorvosi körzet háziorvosának, Dr. Tóthné 
Dr. Huszár Erikának Dr. Temesvári Klára (mőködési nyilvántartási száma: A/63371.) által 
történı állandó helyettesítéséhez 2013. december 31. napjáig hozzájárul. 
A Képviselı-testület felhatalmazza Borbásné Márki Márta polgármestert a hozzájáruló 
nyilatkozat aláírására. 
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A határozatról értesül: 
 
1. Borbásné Márki Márta polgármester és Dr.Tóthné Dr. Huszár Erika házi gyermekorvos 
2. Irattár 
 

3./ Napirend   
Tárgy: Tájékoztató a csongrádi üdülı eladásával kapcsolatban (4.sz. melléklet) 

Borbásné Márki Márta:  Felélénkült az elmúlt hónapokban a csongrádi üdülıvel 
kapcsolatosan az érdeklıdés, többen meg szerették volna  vásárolni, két -három komoly  vevı 
is  volt, egy adott konkrét árajánlatot 3,5 millió Ft értékben. Ezzel kapcsolatban  született a 
Domaszéki képviselı testület határozata, hogy ık ennyi pénzért nem  kívánják azt  
értékesíteni. A polgármester úr a helyet és a közmőveket legalább 10 millióra értékelte, még 
ha a felépítmény elhanyagolt is.  
A mi szándékunk az lett volna, hogy ha sikerül eladni a közös ingatlant, hogy a Kartal Atyától 
örökölt dorozsmai üdülı telek rendbetételére, az épület bıvítésére, az alvási lehetıség 
megteremtésére  fordíthatnánk az összeget, de hát ez most aktualitását vesztette.  
 
Egyebek  
 
Borbásné Márki Márta:. Még egy tájékoztató van, miszerint  Dr. Pintér  Sándor 
Belügyminiszter Úr levélben tájékoztatott minket arról, hogy nincs arra lehetıség, hogy 
járástó eltérı helyen történjen az ügyintézés, így maradunk a szegedi építési  hivatalnál.  
Nem kerülhet máshová az  építésügyi hatósági ügyintézésünk. (5.sz. melléklet) 
 
Még egy  tájékoztatóm  van, miszerint október 20.-án két meghívásunk is  van  külföldre, 
Végvárra a néptánccal kapcsolatos évadnyitóra, ahol Horváth Béla alpolgármester  fogja majd 
képviselni a települést, a másik meghívás  pedig Magyar Kanizsára  szól, ott majd én 
képviselem a  települést a Település Napján, a koszorúzáson.  
Nagyon sok  dicséretet kaptunk az idısek napján.  
 
Fülöpné Kiss Ibolya Egy  kérdésem  lenne még,hogy  tudunk e  valamit arról, hogy hogyan 
alakul majd januártól a  bölcsıdék és az óvodák helyzete az intézmény fenntartók 
tekintetében?  
  
Borbásné Márki Márta:. Június  30-ig kell eldönteni, hogy az  intézményi társulások milyen  
formában  fognak  tovább mőködni., nem muszáj megszüntetni most a társulást.    
 
Fülöp Pál: Az alapító okiratot sem kell módosítani? Az intézmény fenntartó  tekintetében?  
 
Borbásné Márki Márta: Nincs arra kényszer,hogy  más  legyen a vezetı. A fenntartó 
tekintetében a társulási tanács elnöke a munkáltató.  
 
Dr. Schmidt József: Minden intézmény SZMSZ –ét  felül kel vizsgálni ebben az évben és ha  
szükséges változtatni  kell.  
 
Borbásné Márki Márta: Érdemes várni a döntéssel, mert az elmúlt években mindig  sokkal 
nagyobb eséllyel pályázott egy társulás, ami több intézmény,  vagy község összefogásából  
állt.  
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Fülöp Pál: Én továbbra is azt mondom, hogy kell egy felelıs vezetınek állni az intézmény 
élén, aki számlákat ír alá, utalványoz.  
 
Dr. Schmidt József: Valószínőleg a tagintézmény vezetık lesznek azok.  
 
Borbásné Márki Márta: Mi ezzel kapcsolatosan nem szeretnénk még döntést hozni, 
egyenlıre nincs döntéskényszerünk. Az SZMSZ-eket pedig mindenféleképpen fölül kell 
vizsgálni.  
 
Dr. Schmidt József: Jövı év január 1-tıl június 30-ig még lesznek a társulások számára 
elérhetı pályázatok a mőködtetésre.   
A végrehajtási kormányrendeletek még mindig nem jelentek meg, így nem  sokat  tudunk még 
az SZMSZ-ekkel kapcsolatban sem, fıleg nem a  bölcsıdék vonatkozásában,  amik szociális 
intézmények. És a társulások vonatkozásában is lesznek olyan törvények, amik bizonyos  
társulásokat megszüntetnek, de ez nem az a társulás.  
 
Borbásné Márki Márta: Az érintettekkel egyeztetve igyekszünk a lehetı legjobb döntést 
meghozni!   
 
 

Több elıterjesztés nem volt, Borbásné Márki Márta polgármester, más hozzászólás 
nem lévén 09.00-kor megköszönte a részvételt és az ülést bezárta. 

 
k.m.f. 

 
 
 
 

Borbásné Márki Márta   Dr. Schmidt József 
                                     polgármester                    jegyzı 
 
 


